
 
vv LENS JAARVERSLAG ALGEMEEN SEKRETARIS 1987-1988 
 
Bestuur  
Het bestuur van LENS kende het afgelopen jaar geen wijzigingen. Wel gaven Gerard van der Kleij en Aad Schijf te kennen 
aan het einde van dit boekjaar (eind 1988) hun bestuursfunctie neer te willen leggen. Dit werd op de jaarvergadering van de 
Ledenraad nog eens bevestigd. De bestuursleden Ad Coret, Bert Pennings en Frans van Dijk werden voor een periode van 3 
jaar herkozen.  
De taakverdeling van het bestuur in het seizoen 1987-88 was als volgt:  
Ad Coret:  voorzitter en kontaktpersoon bar  
Aad Schijf:  algemeen sekretaris  
Ina v d Berg:  2e sekretaris  
Gerard v d Kleij:  penningmeester  
Frans v Dijk:  kommissaris zondagsenioren en zaalvoetbal  
Bert Pennings:  kommissaris jeugd  
Martien Warmenhoven: kommissaris zaterdagsenioren  
 
Kommissies en Ledenraad  
De bezetting van de diverse kommissies was kwalitatief uiteraard in orde. De mensen die bij LENS de diverse kommissies 
bezetten doen dit met overgave en met volle inzet. Kwantitatief mankeert er wel het een en ander aan.  
De senioren kommissie zondag bestond uit  
Luuk Verkijk,  
An Bergen Henegouwen,  
Willem v d Linden en  
Cees Bogisch.  
De senioren kommissie voor de zaterdagafdeling bestond uit  
Jan Ham en  
de heer Spa.  
Met ingang van seizoen 88/89 hebben de beide kommissies besloten samen te werken en voortaan als 1 seniorenkommissie 
door het leven te gaan. Dit om de onderbezetting van de beide kommissies te ondervangen.  
De zaalkommissie bestond uit  
René Keus en  
Peter Krol.  
Aan het eind van het seizoen 1987-88 gaf René Keus te kennen zijn werk in de zaalkommissie te willen beëindigen. Er werd 
voor hem een opvolger gevonden in de persoon van Fred Lancel. Wij wensen Fred veel plezier in het  
zaalkommissiewerk en verheugen ons er bijzonder over dat er wederom een lid van de zaterdagafdeling bereid is zijn 
steen(tje) bij te dragen aan het nodige kommissiewerk. Dit bevordert de integratie van de zaterdag- en zondagafdeling.  
De jeugdkommissie werd bezet door:  
Fred Grens,  
Peter Perreyn,  
Gerard v Reijsen en  
Paul van den Steen.  
Gezien de recente forse toename van het juniorenbestand is dit een nogal magere bezetting. Er zullen dan ook de  
nodige pogingen ondernomen moeten worden om deze kommissie uit te breiden. Dit geldt i.h.a. voor elke kommissie.  
De bezetting van de redaktie wisselde nogal lopende het seizoen. Hetgeen uiteraard de vulling van de LENS-revue niet of 
nauwelijks beïnvloedde. Redaktionele bijdragen kenden we het afgelopen seizoen van  
Marcel Jansen,  
Oskar van der Laar,  
Oskar Könemann  
Rob Pilon  
en nog diverse vogels van een soms wel heel bijzonder pluimage.  
De toto/lotto-zaken waren het afgelopen jaar wederom in de goede handen van  
Gerard Kemperman cs.  
Over de barkommissie kan elk jaar hetzelfde verhaal worden afgestoken. Het blijft verbazingwekkend dat ondanks de altijd 
weer problemen gevende barbezetting er wederom een uitstekend resultaat gerealiseerd werd.  
Al met al kan, zoals in de inleiding aangestipt werd, gekonkludeerd worden dat de kommissies kwantitatief niet te sterk bezet 
zijn. Daar komt nog bij, dat degenen die zitting hebben in een kommissie, daarnaast ook op ander gebied voor LENS aktief 
zijn. Kortom te weinig mensen binnen LENS verrichten in feite te veel werk. Met alle mogelijke gevolgen van dien.  
De Ledenraad is dit seizoen definitief opgeheven. Onze vereniging kent nu weer het fenomeen "Algemene Leden 
Vergadering". Toegang tot deze ALV hebben alle leden van LENS die de leeftijd van 16 bereikt hebben. Stemrecht hebben 
die leden die 18 jaar of ouder zijn.  
 
Technische zaken  
Het afgelopen seizoen kende niet voor alle disciplines binnen LENS successen, maar over het algemeen zal de doorsnee 
LENS-er niet ontevreden zijn met betrekking tot de geleverde prestaties.  
LENS 1 (zondag) belandde niet in de misere, die zoveel degradanten kennen. Integendeel. De kompetitiewedstrijden waren 
over het algemeen het aankijken meer dan waard en het bereiken van de finale van de  
HC-Cup was een prestatie die er niet om loog.  



Marco van Delden, topscorer in de wijde omtrek, werd aan het eind van het seizoen "verkocht" aan FC Utrecht. Wij wensen 
Marco veel succes in het betaalde voetbal en zullen nog wel eens met weemoed terugdenken aan de schijnbaar moeiteloze 
manier waarop hij het vijandelijke net deed bollen.  
LENS 2 wist zich moeiteloos te handhaven in de Reserve 1e klasse. Een prestatie van formaat.  
LENS 3 handhaafde zich in de KNVB-klasse.  
LENS 4 degradeerde na een prestatief bijzonder zwak seizoen.  
LENS 1 (zaterdag) zich het afgelopen seizoen niet nogmaals te redden. Desondanks wist Peter Meefout de stemming in zijn  
selektie er toch goed in te houden. Geen geringe prestatie. Misschien is het voor het 1e zaterdagelftal toch ook wel eens 
prettig om niet het hele seizoen tegen de degradatie te hoeven vechten.  
LENS-A1 toonde op niet mis te verstane wijze aan dat de vorig seizoen misgelopen promotie naar de regionale klasse haar 
wel degelijk toekwam en mag zich voor de komende jaren A-regionaal noemen.  
In de zaalafdeling kenden we 1 kampioen: LENS 2 (het jeugdteam), dat volgend seizoen als LENS 1 zal optreden.  
LENS 3 onder leiding van Joop Willems wist promotie te bewerkstelligen door als 2e te eindigen.  
De overige zaalteams handhaafden zich vrijwel probleemloos.  
De trainersstaf bestond het vorig seizoen uit:  
Piet v d Valk   A-selektie zondag  
Peter Meefout   A-selektie zaterdag  
Theo Hoefnagel  B-selektie zondag en voor de jeugd  
Leo van Rijn   A  
Edwin Coret   B  
Fred Grens   C  
John van der Lubbe  kende zijn eerste jaar als Technisch Coördinator. Het bestuur van LENS is bijzonder ingenomen met 
de manier, waarop John zich van zijn taak kwijt en met ons waarschijnlijk ook de heren trainers.  
Piet van der Valk had een goed eerste jaar bij LENS. Met LENS 1 deed hij lang mee in de race met VELO om het 
kampioenschap. VELO bleek over een heel seizoen toch het meest konstante team te hebben. Hopelijk kan de come-back in 
de 2e klasse het komende seizoen gemaakt worden.  
Peter Meefout gaf aan het einde van het seizoen te kennen zijn trainersgeluk elders te gaan zoeken en wel bij Graaf Willem II-
VAC. Wij wensen Peter daar meer geluk dan hij de laatste jaren bij LENS kende. Ook op deze plaats willen wij opmerken dat 
wij bijzonder veel waardering hebben voor de manier waarop Peter Meefout de afgelopen seizoenen bij LENS heeft gewerkt 
en dat het vertrouwen dat wij hebben in Peter’s trainerscapaciteiten onverminderd is. Als opvolger van Peter Meefout wist het 
bestuur Hannie van Spronsen te strikken. Een niet onbekende naam bij de voetbalinsider. Wij wensen Hannie en dus ook de 
zaterdagselektie een succesvol seizoen toe.  
De verbintenis met Theo Hoefnagel (B-selektie zondag senioren) werd verlengd.  
De juniorenafdeling kent op het stoppen van Leo van Rijn na geen mutaties in het trainersbestand. De A-selektie wordt het 
komend seizoen getraind door Ton ‘s-Gravendijk.  
.  
Akkommodatie  
Naast het nodige kluswerk van de reeds vorig jaar gesignaleerde, maar ook dit jaar weer bijzonder aktieve, groep oudere 
jongeren mag als grootste wapenfeit op onderhoudsgebied toch wel de reparatie van het dak genoemd worden. Daarnaast 
heeft LENS voor een spotprijsje de beschikking gekregen over een zeer moderne alarminstallatie.  
Het volgende projekt dat op stapel staat is de vernieuwing van de verwarmingsinstallatie. Na realisatie van dit laatste 
gebeuren is het mogelijk om een positief exploitatieresultaat te gaan benutten voor investeringen die in de ogen van de leek 
misschien iets meer met voetbal te maken hebben. Gedacht kan hier worden aan bijvoorbeeld een sportzaal, een verhard 
veld.  
Anno 19nu zal een vereniging er in eerste instantie toch zorg voor moeten dragen dat zij haar leden op een minimaal 
fatsoenlijke manier kan ontvangen.  
 
Financiën  
Hiervoor verwijzen we naar het financiële verslag van de penningmeester.  
 
Ledenbestand  
Het aantal leden neemt toe! Misschien blijkt dat niet zo spektakulair uit onderstaande cijfers, die de stand van juli 1988 
weergeven. Sindsdien echter, is het aantal leden behoorlijk toegenomen. En dit blijft nog steeds doorgaan. Vooral de 
jeugdafdeling kent een stevige aanwas. Bij de seniorenteams meldde zich zelfs een compleet veteranenalftal aan. Het is nu 
zaak voor LENS om deze nieuwe tendens vast te houden.  
Het ledenbestand aan het begin van het seizoen van de afgelopen 5 jaar zag er als volgt uit:  

84/85   85/86   86/87   87/88   88/89  
Sen.zondag  155(16)  142(16)  129(16)  116(12)  125(12)  
Sen.zaterdag  79(6)   53(6)   55(8)   52(7)   54(5)  
A-junioren  22   19   23   28(4)   31(1)  
B-junioren  20   28   28   29   22  
C-junioren  25   20   16   23   40  
D-junioren  16   15   32   41   39  
E-junioren  21   24   20   23   22  
F-junioren  21   12   11   26   22  
meisjes  16   10   ---  1   ---  
dames   ---  11   ---   ---  --- 
zaal   11   23   22   23   19  
NS   74   84   82   88   90  
De cijfers tussen haakjes geven de spelers aan - binnen de desbetreffende categorie - die tevens zaalvoetbal bij LENS bedrijven.  



Algemeen .  
Het financiële beleid van de laatste jaren heeft ertoe geleid dat LENS voorlopig weer een goede basis heeft. Dit geeft een 
vereniging als LENS die prestatief en rekreatief hogerop wil de financiële mogelijkheden deze ambities te kunnen waarmaken  
Er zijn met de multi-sportvereniging SML kontakten gelegd om gezamenlijk ingrijpende veranderingen aan Escamp te kunnen 
realiseren. Veranderingen waar uiteraard zowel LENS als SML beter van worden. Mocht dit met SML niet lukken dan heeft 
LENS toch de al eerder genoemde financiële basis nodig om dit alleen te kunnen verwezenlijken. Aan een fusie met SML 
wordt overigens niet gedacht.  
Wat het bestuur zorgen baart is de over het algemeen toch vrij magere bezetting van de kommissies. Gezien het stijgend 
aantal leden, moet het toch mogelijk zijn de kommissies beter te bemannen. Dit zal het komend seizoen dan ook prioriteit 
hebben.  
De toestand van onze velden is ook zo'n punt dat alle aandacht van het bestuur heeft. Zo langzamerhand heeft LENS de 
slechtste velden van Den Haag, ondanks alle toezeggingen van de DGM. De kontakten met de Gemeente verlopen 
moeizaam, maar het bestuur van LENS zal de nodige instanties blijven bestoken en lastig vallen, totdat de velden er naar 
haar zin bij liggen.  
LENS heeft het afgelopen seizoen niet over publiciteit kunnen klagen. Mede dankzij de monsterscores van zondag 1 (Van 
Delden) en het sterke presteren in de HC-Cup zullen er niet veel mensen in de regio Den Haag zijn die LENS niet van naam 
kennen. Geen ongunstige zaak m.b.t. het werven van leden.  
Tijdens de jaarlijkse Nieuwjaarsreceptie werden de volgende jubilarissen gehuldigd: de heren  
Frans van den Berg,  
Rob Bom,  
Theo Booms,  
Jan Riemen,  
Gerard Duivesteyn en  
Jos Verbarendse (25 jaar lid), de heren  
Ruud Becker,  
Jos Jager en  
Siem de Bruyn (40 jaar lid), de heer  
Ap Hoppenbrouwers (50 jaar lid), en de heer  
Piet Juffermans, die liefst 65 jaar lid is van onze vereniging.  
Tenslotte  
Tenslotte staan wij hier nog een moment stil bij het overlijden van onze (oud-) leden  
Piet Meershoek,  
Koos Runderkamp,  
Aad Bogisch en  
dhr van der Lans.  
Allen mensen, die voor LENS het nodige hebben betekend en die het meer dan waard zijn herdacht te worden.  
Als laatste nog -zoals gebruikelijk -een woord van dank aan alle kommissieleden, leiders, trainers, medewerkers, 
adverteerders, sponsors en iedereen die zich op welke wijze dan ook voor LENS heeft ingezet. Ook het komend seizoen 
vertrouwen wij er weer op dat niet vergeefs een beroep op hen wordt gedaan. Het is voor hen en voor LENS echter wel te 
hopen dat zij niet de enigen blijven, waarop een beroep gedaan kan worden.  
 
Namens het bestuur,  
Aad Schijf,   
Algemeen sekretaris.  
 
 
JAARVERSLAG ZATERDAG SENIOREN 1987-88  
Het afgelopen seizoen werd er met 4 elftallen aan de competitie deelgenomen.  
Klasse indeling van de teams was:  
LENS 1 Hoofdklasse.  
LENS 2 reserve 2e klasse.  
LENS 3 3e klasse en  
LENS 4 kwam uit in de 4e klasse.  
 
Algemeen  
De zaterdagselectie werd dit seizoen getraind door Peter Meefout. Als leider voor het 1e elftal begon Henk Gabel sr, maar om  
verschillende redenen wilde hij het seizoen niet volledig afmaken en Joop Willems was bereid zijn taak over te nemen.  
Voor het 2e elftal was de leider wederom Jan Ham. Omdat laatstgenoemde ook de funktie van wedstrijdsecretaris vervulde, 
had hij wel te kennen te gegeven volgend seizoen een nieuwe leider voor het 2e team te kunnen vinden.  
Het secretariaat was ook nu weer onderbemand en samenwerking met de Seko zou dit probleem misschien kunnen oplossen. 
De niet geselecteerden hebben ook dit seizoen weer op woensdagavond na de selectie kunnen trainen. Richard Blokpoel was 
zo vriendelijk deze training te verzorgen.  
 
De resultaten  
De verwachting dat het een zwaar seizoen voor LENS 1 zou worden, bleek maar al te waar te zijn. Deze keer konden ze het 
niet redden en moest men degraderen naar de 1e klasse.  
LENS 2 eindigde ook dit seizoen het hoogst geplaatst bij de zaterdag namelijk 6e.  
LENS 3 presteerde slecht en degradeerde van de 3e naar de 4e klasse.  
LENS 4 eindigde op de niet rooskleurige 10e plek en wist zich daardoor net te redden.  
Al met al een seizoen waarin slecht gepresteerd werd.  



Toernooien  
KSD  
Wassenaar (veteranen)  
KRV  
Devjo  
De prestaties van deze toernooien waren goed te noemen. 1e en 2e plaatsen werden behaald. Doordat het Quick Steps 
toernooi niet doorging kon de wisselprijs (GALJOEN) niet verdedigd worden.  
 
Bedankt  
Namens de Seko wil ik een ieder bedanken, die zich in welke vorm dan ook. heeft ingezet voor de zaterdagafdeling van 
LENS.  
 
Verwachting seizoen 1988-89  
Ondanks de degradatie van het eerste elftal, bleven praktisch alle selektiespelers en konden we een paar nieuwe leden 
begroeten. Met deze selektie moet het mogelijk zijn in de top van de 1e klasse mee te draaien.   
 
Te organiseren evenementen 
Trainingsweekend  
Toernooi  
LENS 1 -Oud LENS  
Feestavond ter afsluiting seizoen.  
 
Jan Ham.  
Wedstrijdsecretaris Zaterdagafdeling LENS  
 
 
JAARVERSLAG IEUGDKOMMMISSIE 1987-88 
 
Inleiding.  
De jeugdkommmissie was ook dit seizoen weer onderbezet. De samenstelling bestond uit vier personen waarbij een drietal 
personen ook nog eens een dubbelfunktie hadden. Slechts door een enorme inzet en gebruikmakend van de aanwezige 
routine bij dit viertal kunnen we toch terug kijken op een geslaagd seizoen met als hoogtepunten o.a. het kampioenschap van 
LENS A1 en de daarbij behorende promotie naar de regionale klasse en de enorme ledenaanwas als gevolg van de open 
dagen en waarschijnlijk ook al de andere aktiviteiten die positief doorwerken zoals de herfstweek en paasweek op LENS. De 
mensen die in de jeugdkommissie zaten waren:  
Fred Grens:   toernooisekretaris en trainer/leider van LENS C1  
Peter Perreijn:   de duizendpoot op de zaterdag  
Gerard v Reijsen:  nevenaktiviteiten en leider van LENS C2  
Paul v d Steen:   jeugd- en wedstrijdsekretaris en leider van LENS F2  
Het spreekt voor zich dat je met zo'n kleine bezetting en zoveel dubbelfunkties niet altijd overal goed de tijd voor kan nemen 
als dat wel eens zou moeten. Vooral op de zaterdag is het een echt gekkenhuis. Gelukkig hebben we voor het nieuwe seizoen 
een paar helpende handen gevonden, die wat taken van ons gaan overnemen, zodat met name Peter Perreijn wat ontlast 
gaat worden. Helaas heeft Gerard van Reijsen wat minder tijd beschikbaar voor LENS. Hij zal dan ook geen zitting meer 
nemen in de JUKO.  
Iedereen die een beetje bekend is binnen het jeugdgebeuren op LENS weet wat een verlies dit betekent. Hij is niet zo lang lid  
geweest van onze JUKO. Komende van Westerkwartier heeft hij zich in korte tijd goed ingewerkt in ons jeugdgebeuren en is 
met name de man geweest die al de nevenaktiviteiten organiseerde. Nu hij wegvalt en zoals het er nu naar uitziet er geen 
opvolger gevonden wordt, komen deze taken te liggen op de schouders van de overige drie leden, of ze komen simpelweg te 
vervallen. Het spreekt voor zich, dat we rustig kunnen spreken over een kaderprobleem binnen de jeugdafdeling, zeker als we 
weten dat we ook een tekort aan goede leiders hebben.  
 
De ieugdelftallen en de resultaten  
Dit seizoen speelden we met 2 A-, 2 B-, 2 C- en 3 D-elftallen in de kompetitie. Het vierde D-elftal was er krap aan en mede  
doordat we hier geen leider voor hadden speelde dit elftal alleen vriendschappelijk op LENS. Daarnaast speelden wij zowel in 
de E- als in de F-klasse met 3 zeventallen.  
Over de resultaten kunnen wij kort zijn, omdat wij hierover uitgebreid geschreven hebben in de laatste LENSrevue van het  
vorig seizoen t.w. Jong LENS. De belangrijkste resultaten willen wij in het kort hieronder toch nog even vermelden:  
1) het kampioenschap van LENS A1 en de daarbij horende promotie naar de regionale klasse.  
2) het handhaven van LENS B1 in de promotieklas wat vooraf als een moeilijke opgave was gezien.  
3) het goede resultaat van LENS D1 in de D1-cup, waarin de finale net werd gemist.  
 
Trainers en Trainingen.  
Zoals gebruikelijk had iedere selektie weer een eigen trainer al dan niet bijgestaan door een assistent. In het kader van ons 
streven naar gediplomeerde jeugdtrainers op al onze selektiegroepen kunnen we melden dat Fred Grens en Ton 's- 
Gravendijk het afgelopen jaar de cursus Jeugd Voetbal Trainer (JVT} met goed gevolg hebben afgerond. De andere trainers 
waren al in het bezit van een trainersdiploma. De onderstaande trainers waren het afgelopen seizoen beschikbaar voor de 
selektiegroepen:  
A-selektie: Leo v. Rijn  
B-selektie: Edwin Coret  
C-selektie: Fred Grens  



 
D-selektie: Ton 's-Gravendijk  
E-selektie: Rob v. Schaik  
Ook het komende seizoen zijn bovenstaande trainers, op Leo v. Rijn na, weer aktief bij onze jeugdselekties, zij het bij andere 
leeftijdsgroepen. Leo v. Rijn heeft te kennen gegeven er even mee te willen stoppen. In de toekomst zullen we zeker weer een 
beroep op hem mogen en willen doen. De open plek zal worden ingenomen door Gilbert Steenwijk die de E-klassers gaat 
trainen. Ook hij is via zijn school bezig met een trainersdiploma, zodat aan dit aspect ook is voldaan.  
De overige junioren werden op de vrijdagavond getraind door Arno v. Blitterswijk en Patrick Bijlsma. Helaas werd de animo na 
november steeds minder. Uiteindelijk hebben we deze training enkele maanden stopgezet, maar ideaal werd het echter niet 
meer. De vrijdagavond blijft een probleem waar helaas niet veel aan te doen is, omdat de andere avonden vol zitten. De 
overige pupillen werden getraind door Joop Pronk en Cor Zeemeijer. Dit ging echt goed en de resultaten bij het voetballen 
waren er ook naar. De woensdagmiddag is toch echt de geschiktste tijd voor deze groep. Hetzelfde gaat op voor de overige E-
klassers. Helaas was deze groep niet op de training te krijgen. Veel is geprobeerd, ook op andere dagen, maar niets hielp. Het 
nieuwe seizoen zullen we alle E-klassers te zamen laten trainen in de selektie net zoals ook altijd met de F-klassers wordt 
gedaan. Dit ging ook dit jaar weer goed. De woensdagmiddag is de ideale middag om te trainen voor deze groepering. Het 
vinden van trainers is echter vaak een groot probleem. Ook bij ons was dit het geval. Een vaste samenstelling hebben wij ook 
niet gehad. Patrick Bijlsma, Gilbert Steenwijk, Willem Blom en veel andere zijn op deze middag aktief geweest. Ook voor deze 
groep zullen we echt moeten proberen vaste trainers te vinden om de continuïteit te handhaven.  
 
Toernooien.  
Zoals gebruikelijk organiseerden wij aan het eind van dit seizoen ook weer voor al onze jeugdelftallen een LENS-toernooi en 
gingen met alle elftallen naar meerdere uittoernooien toe. De ervaring van het afgelopen seizoen was niet zo gunstig. Tot en 
met de C-klasse is de animo om toernooien te spelen bij de jeugd nog wel aanwezig. Daarna moet het echt wel een 
vlotlopend en goed georganiseerd toernooi zijn willen de spelers het nog enigszins serieus nemen. Vallen de resultaten de 
eerste en tweede wedstrijd tegen dan is het verder alleen nog maar gein trappen. Wat echter veel kwalijker is is de houding 
van veel verenigingen. Toernooien worden in een vrij vroeg stadium geregeld, zodat op tijd het toernooiprogramma gemaakt 
en verstuurd kan worden. Helaas was het bijna een gewoonte dat verenigingen kort voor het toernooi afbelden. Vervangers 
vinden is dan een hele opgave met als gevolg als dit niet lukt het maken van nieuwe toernooischema's. De ervaring bij andere 
verenigingen was hetzelfde, zodat wij als jeugdkommissie afgesproken hebben om alleen verenigingen uit te nodigen waar wij 
geen slechte ervaringen mee hebben en om bij het accepteren van uittoernooien eerst naar de opzet van het toernooi te 
vragen. Onaantrekkelijke toernooien worden dan hopelijk vanzelf niet aangenomen. Daarnaast is nogmaals afgesproken dat 
we voor de A- en B-klasse elftallen niet te veel toernooien zullen aannemen of het moet wel een heel erg fanatiek elftal zijn. 
Alternatieven in plaats van toernooien hebben wij niet kunnen vinden. Het organiseren van een sportdag slaat bij deze 
leeftijdsklasse ook niet meer aan. Het tweedaags toernooi aan het begin van het nieuwe seizoen bleek wel aan te slaan, zodat 
we hier zonder meer mee door zullen gaan. Ook het internationale toernooi met Pasen voor LENS A1 en B1 was een succes. 
Onze konklusie is dan ook: organiseer en accepteer alleen aantrekkelijke toernooien en zeker niet te veel voor A- en B- 
klassse elftallen. De jongere teams willen best nog wat vaker voetballen. Daar zullen wij dan ook zeker aan tegemoet komen.  
 
Nevenaktiviteiten.  
Ook dit seizoen waren wij weer aktief met onze jeugd, maar ook met de jeugd van de scholen uit onze buurt, die nog geen lid 
was van onze vereniging. Het begon met de open dagen in augustus wat ons weer heel wat jeugdleden opleverde. Daarna 
hadden we nog veel aktiviteiten in de herfstvakantie, waarmee wij zelfs Voetbal Totaal haalden, het officiële KNVB-blad, en 
ook in de kerstvakantie en de Paasvakantie waren er weer volop aktiviteiten voor onze jeugd op LENS. Daarbij werd iedere 
keer ook de jeugd uit de buurt uitgenodigd. Het meest succesvol was zonder meer het sixestoernooi op onze velden, waarbij 
jongens uit heel Den Haag mee deden. Al deze aktiviteiten moeten een positieve uitstraling geven van onze vereniging in Den 
Haag met als gevolg een toename van het aantal leden. Het spreekt voor zich dat het organiseren van al deze aktiviteiten een 
enorme klus zal zijn. Met name Gerard v. Reijsen stak hier erg veel tijd in. Helaas heeft hij het nieuwe seizoen minder tijd voor 
LENS beschikbaar, zodat deze aktiviteiten op een lager pitje komen te staan. De overige jeugdkommissieleden kunnen dit er 
allemaal niet bij nemen, zodat wij ons zullen beperken tot de open dagen in augustus en zoveel mogelijk voetballen voor onze 
eigen leden in de schoolvakanties.  
 
Haagse jeugdselekties.  
Ook dit seizoen hadden wij m.n. bij de C- en D-klassers een redelijk aantal spelers, die selektiewedstrijden speelden bij de 
Haagse jeugdselekties. Uiteindelijk waren er drie jongens t.w. Michel Izendoorn, Hans Verheij en Machiel v.d. Berg, die zich 
bij de laatste 16 wisten te plaatsen voor het elftal onder 13 jaar. Robert Pronk viel hier net voor af. Daarnaast speelden wij met 
onze elftallen nog wat wedstrijden tegen de divers Haagse jeugdselekties. Dit blijven toch altijd leuke wedstrijden om te 
spelen.  
 
FC Den Haag.  
Aan het einde van het seizoen kregen Jeroen Dunant, Adjai Tikai en Jaco Weststrate een uitnodiging om enkele 
proefwedstrijden voor het landelijke jeugdelftal van FC Den Haag te komen spelen. Jeroen kon vanwege een blessure niet 
spelen en Adjai en Jaco bleken uiteindelijk nog wat te licht.  
 
LENS t/m 21 jaar.  
Onder leiding van John v.d. Lubbe en georganiseerd door de jeugdkommissie speelde dit elftal een paar hele nuttige 
wedstrijden tegen landelijke teams van o.a. Excelsior, Sparta, SVV en Feijenoord. Gebleken is dat ons elftal goed tegen dit  
soort elftallen op kan. Ook het komende seizoen zullen we hier mee doorgaan.  
 
Tot slot.  



Als laatste zoals altijd een woord van dank. Uit bovenstaande aktiviteiten blijkt wel dat dit alles niet te organiseren is door een 
jeugdkommissie van 4 personen als zij niet wisten dat ze regelmatig bij al deze aktiviteiten een beroep konden doen op een 
heel stel vrijwilligers, zoals A-kIassers, senioren maar ook steeds meer de ouders van onze jeugdleden. Zo hoort het volgens 
ook. Samen moeten wij proberen de jeugd van LENS op een leuke sportieve manier bezig te laten zijn met hun en onze 
hobby. Dat daar een hoop vrije tijd in gaat zitten spreekt voor zich, maar als dat de jeugd dat weer op hun beurt waardeert dan 
houden wij dit heus nog wel een tijdje vol als er tenminste voldoende vast kader is. Daar ontbreekt het echter nog wel aan. 
Een woord van dank gaat uit van de jeugdkommissie, maar naar wij denken ook van onze jeugdafdeling zelf naar de talloze 
vrijwilligers die week in week uit voor onze jeugdafdeling klaar stonden. Zonder jullie hulp waren alle aktiviteiten niet mogelijk 
geweest. Samen werken wij met de jeugd aan de toekomst van LENS. Want wie de jeugd heeft, heeft de toekomst.  
 
Namens de jeugdkommissie,  
Paul v.d. Steen  
Jeugdsekretaris  
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